

Protokoll 15-08-18

Närvarande: Johannes A, Sören S, Therese L, Carina A, Kajsa M, Theres E, Robert A

§61 Mötet öppnas

Kajsa öppnar mötet

§62 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§63 Val av sekreterare

Theres E skriver

§64 Val av justerare

Sören S

§65 Föregående protokoll

Therese L och Johannes A fortsätter jobba på nomineringar.

§66 Ekonomi

Vår revisor kom och pratade med oss. Nu är det mesta med FFT löst, Sören får i uppdrag att ta kontakt med provledningen för att få in saknade kvitton.

- **Vi beslutar att anta en policy för hur man skriver budget** och se till att alla inlämnade budgetar tas upp på ett styrelsemöte. Även en policy för hur mycket en funktionär ska få i present och att presentkort bör undvikas. Robert får i uppdrag att skriva ihop detta.
- Ett förslag är att nya rutiner antas att när en tävling eller utställning ska genomföras skickar prov/tävlingsledningen en budget till den styrelserepresentant som är ansvarig för det området och förklarar vad budgeten står för. När provet/tävlingen är över ska alla kvitton och redovisningar skickas till den ansvarige som man haft kontakt med innan. Den godkänner och skickar vidare till kassör.
- Alla bör använda mallen som Robert A har skrivit ihop som styrelsen har.

Norbergsprovet gick lite plus.

Utställningen på Stjersund gick troligen plus, resultatet är inte fastställt än.

Vi ska byta utförare av bokföringstjänsten. Den vi hade innan har inte gjort sitt jobb så vi kommer byta till ett företag i Kumla.

§67 Skrivelser som kommit; v 30, 33

V 33, stipendiat inom utställning?

Skrivningarna läggs till handlingarna

§68 Utställning

Vi hoppas att få stanna på Stjersund även nästa år.

Januariutställningen kommer hållas i ridhuset i Kumla som vanligt.

§69 Spaniel

Planerade kurser har gått i stöpet så Johannes raggat andra instruktörer för att ändå kunna hålla kurser.

§70 Retriever

Vilt sökes.

Domare och kommissarie behövs till Salaprovet nästa år, annars är allt klart. Norbergsprovet är klart.

§71 Tolling

Inget nytt att rapportera.

§72 Utbildning/Aktiviteter

Jägardagarna i Bo. Lite intresse för vår förening i alla fall, både från ev medlemmar och från jaktlag som behöver apportörer.

Örebro game fair: 70 utställare av olika slag. Hundarenan kommer göras på innerplan ca 100*100m för oss att ha uppvisning på. Vi ska göra två apporterings-uppvisningar, en på fm och en på em. Däremellan får vi göra vad vi vill på plan. Vi får även ha tält och liknande för att visa oss. Vi pratar ihop oss om uppvisningar. Vi har två rollupps, en broschyr och några apportören. **Vi köper in 5 representations västar** som vi kan ha vi sådana tillfällen. **Johannes köper in.**

Johannes tittar på om vi kan ha träningsjakt även i höst.

§73 Viltspår

Nybörjarkursen i viltspår hade 7 ekipage, av dessa har 3 anmält till AKL.

4 ekipage deltog i vår SM-uttagning 23/5-15, Vi kommer att representeras av Jan Fahlander och Magic även i år.

Hittills 32 anmälda spår (24 AKL/8 ÖKL), 25 genomförda.
Domarelever/aspirant är igång med sina tjänstgöringar.

Vi hjälper Fieldklubben med deras KM i viltspår 2/8 i samband med deras special i Stjärnsund, max 10-11 ekipage.

Planeras även för welshklubbens KM i september där Lisa Nilsson samordnar viltspården på Segersjö.

§74 Information

Insänt till Apportören

§75 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§76 Nästa möte

Tisdag 20 oktober kl 18 på Kvinnersta i Örebro

§77 Mötets avslutande

Kajsa avslutade mötet

Ordförande Kajsa Markusson

Sekreterare Theres Ekblad

Justerare Sören Svärd